
Styrelsens svar på motionerna 
 

Ingrids motion 

Motionären lyfter fram hemsidans funktion i kommunikationen med våra medlemmar och 

sympatisörer. Styrelsens kommunikation har i mycket fokuserats till inre kanaler som 

medlemsbrev och facebookgrupp. Hemsidan är viktig, särskilt för dem som inte finns med i 

våra interna kanaler och vi håller med om att vårt arbete med hemsidan behöver utvecklas. 

Däremot tror vi att det är bra att styrelsen får en större frihet i att utse vilka som ska sitta i 

hemsidegruppen.  

Styrelsen föreslår årsmötet  

att bifalla motionen med följande ändring:  

att föreningsstyrelsen under 2024 tillsätter en grupp som ansvarar för att utveckla hemsidan.  

Olofs motioner 

 

1. Motion om stadsdelsgrupper  

Motionären lyfter hur viktiga stadsdelsgrupperna är för partiföreningen. Vi håller med 

om att stadsdelsgruppernas roll behöver tydliggöras, men vi tror att det är nödvändigt 

att de har en stor frihet i att själva avgöra hur de ska organisera sig och vilka 

aktiviteter de ska ägna sig åt. Många stadsdelsgrupper kämpar idag med att få 

medlemmar att komma till träffarna. Därför tror vi att mål om att alla medlemmar ska 

bli aktiva eller att stadsdelsgrupperna ska ha tre ansvariga är alltför ambitiösa. 

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att avslå motionen 

 

2. Motion om nätverk kring politiska områden  

Motionären vill stärka stadsdelsgrupperna i partiföreningen och säkerställa att 

nätverken inte konkurrerar med stadsdelsgruppernas verksamhet. Styrelsen tror att 

nätverken är en framgångsfaktor för att partiföreningen har vuxit då nätverken kunnat 

fungera som en första ingång till vidare aktivitet i partiföreningen. Vi tycker också att 

nätverken fyller en viktig roll i föreningen där medlemmar kan fördjupa sina 

kunskaper och sitt engagemang inom sina intresseområden. Nätverken kan också 

fungera som bollplank och stöttning till de kommunpolitiker som arbetar med 

motsvarande frågor. Vi tror inte att risken för konkurrens mellan stadsdelsgrupper och 

nätverk är överhängande. 

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att avslå motionen 

 

Motion om medlemsmöten  

Motionären påminner oss om vikten av att hålla god ordning på medlemsmötena. Vi 

håller med om att vi kan förbättra formalian! 

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att bifalla motionen 



 

3.  Motion om studier  

Feministiska och marxistiska studier är viktiga för att bilda medlemmarna i vår 

ideologi. Styrelsen anser att alla studier inom partiföreningen ska genomsyras av vår 

ideologi där marxism och feminism är en självklar del. Detta ingår exempelvis under 

punkterna i verksamhetsplanen som preciserar att minst ett tillfälle med ideologisk 

inriktning ska genomföras under året samt att styrelsen ska stötta utskott och nätverk 

som vill ha studieverksamhet. 

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att anse motionen besvarad 

 

 

4. Motion om sammanhållning  

Styrelsen uppskattar att motionären vill prioritera att vi organiserar våra medlemmar 

och att vi värnar internfeminismen. Men vi tycker att det är viktigt att medlemmarna 

har sociala sammanhang inom föreningen där de kan lära känna varandra och prata om 

politik under mer lättsamma former. Vi tror också att de sociala sammanhangen 

gynnar den mer formella organiseringen. 

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att avslå motionen 

 

5. Motion om internationell solidaritet  

Motionären belyser att vi ska fortsätta vårt kampanjarbete till stöd för Palestina. 

Styrelsen håller med och tycker att ett flygblad med tema solidaritet med Palestina är 

en bra idé. 

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att bifalla motionen 

 

 

6. Motion om NATO-motstånd  

 
Motionären vill att vi ska fortsätta ett aktivt NATO-motstånd och ta fram ett flygblad i frågan. 

NATO-motståndet är viktigt för Vänsterpartiet, men styrelsen anser att det inte idag är en 

högprioriterad fråga för vårt politiska fokus. Medlemmarnas tid ska läggas på det vi 

prioriterar, vilket vi beskriver i strategidokumentet. Naturligtvis kan det bli aktuellt att ta fram 

ett flygblad om läget kräver det, men idag ser vi inte behovet av att skriva in det i 

verksamhetsplanen. 

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att avslå motionen 
  



 

7. Motion om kommunalpolitik  

 

Motionären vill att vi ska stärka kopplingen mellan medlemmarna och kommunpolitiken. 

Kontakten inom partiföreningen med kommungruppen är redan god. Exempelvis inbjuds 

medlemmarna till att delta i stora beslut, formulera det kommunpolitiska programmet, våra 

politiker besöker medlemsmöten och stadsdelsgrupper, alla medlemmar får veckovisa 

nyhetsbrev om vad som händer i politiken. Nu senast har alla medlemmar bjudits in till 

Uppsala stadshus för att ges möjlighet att påverka den politik som (V) ska driva igenom under 

2024 och vilka Vänsterpartiets budgetprioriteringar ska vara inför 2025. Våra 

kommunpolitiker gör ett bra arbete med att både driva vår politik framåt och att vara 

tillgängliga för medlemmarnas frågor och synpunkter.  

 

Styrelsen föreslår årsmötet 

Att bifalla motionen med följande ändring: 

 

”Styrelsen och kommungruppen ska arbeta för att öka medlemmarnas kunskap om och 

inflytande över partiets kommunalpolitik. Man ska också verka för att öka kopplingen mellan 

den aktivism som görs i stadsdelsgrupperna och den kommunalpolitik som partiet driver så att 

vi kan visa att vår politik faktiskt gör skillnad för människors liv.” 
 


